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SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Województwo Świętokrzyskie i  Powiat Staszowski będą wspólnie budować obwodnice w
Staszowie.  W Starostwie  podpisano dzisiaj  porozumienie  w tej  sprawie.  Jak  powiedział
Marszałek  Województwa  Adam  Jarubas,  chodzi  o  dobre  przygotowanie  wszystkich
dokumentów i  wypełnienie formalności,  na co jest  czas do 2013 roku,  gdyż inwestycja
realizowana będzie  z  nowego budżetu Unii  Europejskiej.  Starosta  Romuald  Garczewski
przypomniał, że o budowie obwodnic w Staszowie mówi się od prawie 20 lat, jednak ciągle
nie było na to pieniędzy. Podpisanie porozumienia, to jego zdaniem ważny krok, będący
początkiem  prac  planistycznych,  co  daje  duże  szanse  na  przebicie  się  z  projektem  i
uzyskanie dofinansowania. Starosta podkreślił, że w perspektywie budowy mostu na Wiśle w
Połańcu, budowa obwodnic w Staszowie jest tym bardziej potrzebna, gdyż znacznie wzrośnie
natężenie ruchu, z czym nie poradzi sobie miasto w obecnym układzie komunikacyjnym. Tę
opinię  podziela  Dariusz  Wróbel,  zastępca  dyrektora  Świętokrzyskiego  Zarządu  Dróg
Wojewódzkich, który w imieniu Województwa realizować będzie zadania z zakresu budowy
staszowskich obwodnic. Zgodnie z porozumieniem Województwo Świętokrzyskie opracuje
koncepcję przebiegu obwodnic Staszowa na ciągu dróg nr 757,764 i 765 oraz zapewni w
budżecie województwa od 2011 roku pieniądze na przygotowanie i realizację inwestycji.
Powiat sfinansuje wykonanie koncepcji,  zajmie się też stroną formalną całego zadania i
współpracą z miastem w tym zakresie. Realizację zadania planuje się na lata 2016-17.


